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De fractie heeft de volgende vragen:

Onze fractie ontvangt de nodige signalen over groeiende problemen in huisartsenpraktijken. Er

komen steeds meer patiëntenstops, er is onverminderd hoge werkdruk en er komen naar verwachting

steeds meer personeelstekorten. Er is sprake van tekorten aan huisartsen en doktersassistenten. We

hebben begrepen dat 60% van de huisartsenpraktijken (t¡delijk) geen nieuwe patiënten aanneemt. Dit

blijkt uit een enquête die onlangs onder huisartsenpraktijken is gehouden.

lis:https://www.nivel.nl/nl/nieuws/problemen-huisartsenpraktijken-qroeien-veel-patientenstoÞs-
onvermi nderd-hoge-werkd ru k-en

Recent is ook de dienstverlening van de huisartsenpost (HAP) al afgeschaald; een kwestie waar we

destijds ook al kritische vragen over hebben gesteld.

VLP Roosendaal is geschrokken van deze signalen en maakt zich zorgen. Zeker met het oog op de

voorgenomen schaalsprong kan dit tot problemen gaan leiden in onze gemeente. We zijn van mening

dat iedere inwoner recht heeft op medische zotg en daar hoort primair een huisarts zeker bij.

1. Bent u bekend met deze signalen, hebben deze ook u bereikt en zijn deze signalen terecht voor

zover u dit kunt beoordelen? Graag een toelichting.

2. Heeft u (structureel en/of incidenteel) overleg over deze materie en zo ja met wie, in welke

frequentie en welke geluiden hoort u daar met betrekking tot dit onderwerp?

3. Hoeveel huisartsen en huisartsenpraktijken kent de gemeente Roosendaal momenteel?

4. Zijn u cijfers bekend waaruit blijkt dat dit aantal de laatste jaren is gedaald? Graag een

toelichting.

5. Hoe groot is gemiddeld een behapbaar patiëntenbestand voor een huisarts en hoe scoort onze

gemeente daarin?

6. Zln er in onze gemeente huisartsenpraktijken die al een patiëntenstop hebben en zo ja, hoe

hoog ligt dit percentage?

7. Z¡n er in onze gemeente al organisaties als Co-Med actief ter ontlasting van de huisartsen?

8. Wat kunt u als College, direct dan wel indirect, doen om de ontstane zorgen en vooral de

problemen weg te nemen? Graag een toelichting.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u bekend met deze signalen, hebben deze ook u bereikt en zijn deze signalen
terecht voor zover u dit kunt beoordelen? Graag een toelichting.

Het is ons bekend dat de arbeidsmarkt voor huisartsen tekorten kent. De Huisartsen Coöperatie West

Brabant (HCWB) werkt als regionale huisartsen - organisatie aan plannen om ruimte in het systeem

te brengen. Denk hierbij aan nieuwe vormen van triage, taakherschikking, IZA projecten e.d..

2. Heeft u (structureel en/of incidenteel) overleg over deze materie en zo ja met wie, in
welke frequentie en welke geluiden hoort u daar met betrekking tot dit ondenrverp?

Er is regelmatig bestuurlijk overleg tussen de gemeente en HCWB maar ook afstemming met

huisartsen werkzaam in Roosendaal. Dit onderwerp is daar een frequent terugkerend agendapunt

3. Hoeveel huisartsen en huisartsenpraktijken kent de gemeente Roosendaal momenteel?

Er zijn momenteel 30 praktijk houdende huisartsen in de gemeente Roosendaal.

4. Z-jn u cijfers bekend waaruit blijkt dat dit aantal de laatste jaren is gedaald? Graag een

toelichting.

Het aantal praktijk houdende huisartsen is zeer beperkt gedaald in het werkgebied van HCWB maar

dit is niet direct het probleem. Zolang er enerzijds praktijkhouders zijn maar anderzijds huisartsen in
loondienst en verpleegkundig specialisten dan werkt dit ook goed. Het is wel zo dat het vinden van

nieuwe huisartsen veel moeilijker is geworden in de afgelopen jaren.

5. Hoe groot is gemiddeld een behapbaar patiëntenbestand voor een huisarts en hoe

scoort onze gemeente daarin?

Een normpraktijk in Nederland is ongeveer 2100 patiënten, de gemiddelde huisartsenpraktijk is echter

groter. Dit is ook in Roosendaal het beeld.

6. Zijn er in onze gemeente huisartsenpraktijken die al een patiëntenstop hebben en zo ja,

hoe hoog ligt dit percentage?

Antwoord: Ja, de meeste praktijken nemen geen of beperkt nieuwe patiënten aan. Echter bij geboorte

van een kind of samenwonen wordt vrijwel altijd een patiënt wel ingeschreven. HCWB heeft via

www.hui ken.nl in beeld gebracht hoeveel mensen er geen huisarts hebben. Dit aantal is
binnen Roosendaal zeer beperkt en daarvoor wordt naar een oplossing gezocht binnen HCWB.

7. Zijn er in onze gemeente al organisaties als Go-Med actief ter ontlasting van de
huisartsen?

Co-med en vergelijkbare organisaties zijn nog niet actief in Roosendaal. Ter ontlasting van huisartsen

levert HCWB ondersteunende diensten aan huisartsen. Te denken valt aan; praktijkmanagement,

centrale inkoop en andere centraal georganiseerde diensten.



8. Wat kunt u als College, direct dan wel indirect, doen om de ontstane zorgen en vooral
de problemen weg te nemen? Graag toelichting.

Het tekort aan huisartsen is een landelijke probleem. Behalve goede afstemming en samenwerking

met de HCWB is dit ook onderuverp van gesprek in diverse regionale overleggen. Een goed voorbeeld

hiervan zijn de werkconferenties voor de realisatie van de regioplannen (lntegraal Zorg Akkoord).

Voor de beantwoording van de vragen hebben we advies en input gevraagd aan HCWB.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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